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Zápis z 268. zasedání AS FP TUL konaného dne 25. 11. 2024 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků AS (KP): Jan Berki, Anna Habánová, Klára 
Kuprová, Magda Nišponská (on-line), Petra Peldová, Martin Slavík, Jiří Šmída, Kateřina 
Váňová 

Komora studentů AS (KS): Joel Karásek, Marek Mroček, Eva Rusínová, Ema Sochová 

Omluveni: --- 

Hosté: Aleš Suchomel (děkan) 

Ověření zápisu: Kateřina Váňová  

Program 268. zasedání AS 

1. Schválení zápisu 267. zasedání 
2. Projednání podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2025/26 
3. Různé 

 
Schválení programu zasedání 

Schváleno (KP: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se; KS: 4 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se) 

ad 1) Schválení zápisu z 267. zasedání 

Schváleno (KP: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se; KS: 4 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se) 

ad 3) Projednání podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2025/26 

On-line se připojila M. Nišponská. Děkan vysvětlil, že došlo ke změně v požadavcích na 
přijímací řízení. Zkoušku nově zajišťuje společnost SCIO. Termíny byly posunuty tak, aby 
bylo přijímací řízení ukončeno do konce května, což umožní zveřejnění výsledků v červnu. 
Náhradní termín byl rovněž posunut na konec května. Pro některé uchazeče nejsme první 
volbou, což vedlo ke střetu termínů s jinými fakultami.  

Další změnou je zavedení nižší bodové hranice (45 bodů) jednotně pro všechny 
programy. Testy se budou nově vyhodnocovat podle percentilů, což by nám mělo umožnit 
přijmout více uchazečů. Ostatní obsah dokumentu je stejný jako v předchozí verzi.  

Společnost SCIO, která zkoušky zajišťuje, si stanovuje tzv. uznávané termíny. V tuto chvíli 
máme 6 termínů, SCIO z nich vybere a poskytne nejlepší výsledek.  

J. Berki se zeptal, zda by nebylo možné vyjednat pro naše uchazeče slevu. Děkan 
odpověděl, že do budoucna můžeme uvažovat o slevách a bonusech a také o přijímací 
zkoušce ve slovenském jazyce. J. Šmída poukázal na možné jazykové a formulační 
úpravy a zjednodušení, aby byl text pro absolventy SŠ srozumitelný. Dále upozornil, že 
máme dva studijní programy v angličtině, ale text „Podmínek“ je k dispozici pouze 
v češtině. Děkan odpověděl, že ve spolupráci s kolegyní Jandejskovou se pracuje na 
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anglojazyčné verzi pro zahraniční uchazeče. J. Šmída a A. Habánová navrhli, aby se 
upřesnilo, že výuka kombinovaných studií bývá zpravidla v pátek a sobotu podle 
aktuálního rozvrhu. Děkan zmínil plánovanou optimalizaci rozvrhů, včetně preferování 
velkých společných přednášek pro obě formy studia v pátek. Páteční odpolední výuka 
byla konkurenční výhodou, ale rozvrh nebylo možné sestavit a některé skupiny zůstaly 
bez rozvrhu. Snaha je minimalizovat počet pátků využívaných k výuce.  

Usnesení: AS FP schvaluje podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2025/26 

Schváleno (KP: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se; KS: 4 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se) 

ad 4) Různé 

 K. Kuprová nastínila možná témata diskuse v akademické obci. Na webu AS je 
umístěn odkaz na tabulku, kam lze zapisovat navržená témata. Akademická obec 
bude o této možnosti informována.  

 M. Marková z KAJ zaslala podnět, v němž upozornila na problém odevzdávání 
závěrečných prací bez souhlasu vedoucího práce, což dle SZŘ možné je, ale 
považuje to za nevhodné. J. Berki navrhl, aby zápočet za předmět Závěrečná práce 
podmínila docházka na konzultace, nikoli jen odevzdání práce. P. Peldová dodala, 
že by zápočet neměl hodnotit kvalitu práce, ale aktivní účast na konzultacích, jak 
tomu bylo dříve. M. Mroček připomněl, že podmínky zápočtu by měly být uvedeny 
v sylabu. Diskutovalo se také o rozdělení kreditů na dva semestry, což vzniklo v 
roce 2018 jako snaha zajistit dlouhodobou práci studujících na závěrečném 
projektu.  

Děkan přislíbil návrh řešení, které budou konzultovat garanti studijních programů 
a zohlední požadavky akreditace. Cílem je jasně stanovit podmínky udělení 
zápočtu a řešit otázku formálního udělování kreditů, které nyní automaticky 
zapisuje studijní oddělení po nahrání práce do STAG. 

 J. Berki se vrátil k návrhu na vytvoření přechodu pro chodce u budovy P. Hovořil o 
tom s náměstkem Janďourkem, který přislíbil účast na zasedání AS, protože téma 
přechodu není jednoduché.  

 J. Berki dále informoval, že novelu VŠ zákona Sněmovna schválila a postoupila 
senátu. Předpokládá snazší přestupy mezi programy, ukotvuje změnu SZZ: u Bc 
nemusí být bakalářská práce, jen odborná rozprava. U Mgr je to opačně, novela 
předpokládá jen diplomová práci, nemusí se konat rozprava. Třetí změna: 
nostrifikace zahraničního vzdělání bude v gesci univerzit. Bude také možné 
doručovat všechna rozhodnutí elektronicky.  

 P. Peldová se dotázala, zda rozvrhy pro kombinované studium budou pro všechny 
st. obory dostupné ve STAG namísto různých tabulek, které tvoří některé katedry. 
Děkan odpověděl, že se na tom pracuje. Vedení se také snaží o optimalizaci 
učeben. Rozvrhy pro KS všech kateder bude dělat pan Kopal.  

 M. Slavík otevřel téma kurzu, jak psát závěrečné práce. Bylo navrženo sjednotit 
informace do uceleného kurzu, místo vytváření manuálu pro psaní textu. Dále byla 
zmíněna potřeba šablony pro citace a odkazy. K. Kuprová požádala studentskou 
komoru AS, aby prošli materiály na webu FP v záložce „Studuji“  a poskytli zpětnou 
vazbu, co by bylo dobré doplnit.  
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 M. Slavík navrhl úpravu textů na webu AS i celé fakulty s ohledem na genderovou 
korektnost. Dále považuje za vhodné nechat udělat audit webu z hlediska 
přístupnosti, počtu návštěv atd.  

 Předsedkyně K. Kuprová poděkovala všem za průběžně zasílané podněty. Pracuje 
se s nimi, např. už se úspěšně uskutečnila schůzka k situaci v menze.  

Na závěr popřála všem přítomným krásné Vánoce.  

 

Příští zasedání 17. 2. 2025 od 10.40. 

 
 
V Liberci 25. 11. 2024    Klára Kuprová, předsedkyně AS FP TUL 
 
 
 
Zapsala: Ilona Sovová      Ověřila: Kateřina Váňová 
 
 


